
اخبارخبر كوتاه
گابریل کالدرون؛ فعال و با انرژی در گرین پارک

دراردویخارجیپرسپولیسچهمیگذرد؟

کارخانه: معروف استقلالی است و موسوی پرسپولیسی

گرین  اردوگاه  در  پرسپولیس  تیم  اردوی   
در  هوایی  و  آب  وضعیت  از  جدا  ترکیه  پارک 
شرایط خوبی برگزار می شود. گابریل کالدرون 59 
انگیزه  با  و  ساله مثل روزهای گذشته بسیار فعال 
نشان می دهد. مرد آرژانتینی همچون تمام مربیان 
حرفه ای برنامه اردویی اش را در اختیار باشگاه قرار 
داده و بازیکنان می دانند تا روز آخر اردو چه ساعاتی 
تمرین خواهند داشت. البته این احتمال هم وجود 
دارد که در صورت شرایط خاص آب و هوایی ساعت 
تمرین تغییر کند. طبق این برنامه، سرخپوشان ۱۲ 
داشت.  تدارکاتی خواهند  بازی   ۴ و  تمرین  جلسه 
جمعه  و  دوشنبه  روز  دو  در  تدارکاتی  دیدار های 
هفته آینده در قالب دو بازی 9۰ دقیقه ای پیاپی در 
هر روز انجام می شود. پرسپولیس روز شنبه ۲۲ تیر 
در دو نوبت و صبح و عصر تمرین می کند. تمرین 
یکشنبه آینده نیز یک جلسه و در نوبت عصر است. 
تیم برای روزهای سه شنبه، چهارشنبه و پنجشنبه 

روزانه دو نوبت تمرین می کند.
باید   9 ساعت  از  قبل  تا  می دانند  بازیکنان 
صبحانه شان را خورده و آماده سوار شدن به اتوبوس 

باشند. از آنجایی که فاصله هتل تا اردوگاه گرین پارک 
بیشتر از 5 دقیقه نیست بازیکنان فرصت استراحت 
بعد از صبحانه را دارند. منطقه ییلاقی بخصوص در 
روزهای مه آلود همه را برای ورزش وسوسه می کند. 

است.  روز  هر   ۱3 تا   ۱۲:3۰ بین  هم  ناهار  ساعت 
از  قبل  بازیکنان  باشد  روز  تمرین دو جلسه در  اگر 
ساعت ۱8 آماده تمرین می شوند. اما نکته مهم که 
در کمتر مربیانی دیده ایم آغاز کار کالدرون ساعاتی 

بازیکنان  که  طوری  به  است،  تمرین  شروع  از  قبل 
از  قبل  دقیقه   9۰ حدود  سرمربی شان  می دانند 
اردوگاه حضور دارد. یعنی  با دستیارانش در  تمرین 
اینکه کالدرون صبحانه را حدود ساعت 7 باید صرف 
درباره  آنها  تا  می شود  باعث  زمان  مدت  این  کند. 
شکل تمرین، چیدمان آن و تقسیم وظایف آخرین 
هماهنگی ها را انجام دهند. با اضافه شدن کریم باقری 

از فردا کادر او کامل می شود.
مثل  هم  تمرینات  جریان  در  آرژانتینی  مرد 
از  بعضی  برخلاف  او  است.  فعال  بسیار  بازیکنان 
می کنند  تماشا  را  تمرین  بیرون  از  که  همکارانش 
خودش داخل زمین به عنوان یک بازیکن حاضر و 
هر جا که لازم بداند تمرین را برای بیان نکات فنی 
لازم متوقف می کند. او به همان اندازه که در خارج 
بسیار  زمین  داخل  در  است  برخورد  خوش  زمین 
فعال نشان می دهد. اگر پرسپولیس با همین شرایط 
روند آماده سازی اش را پشت سر بگذارد باید منتظر 
تیمی سرحال و قبراق در لیگ نوزدهم بود و آنجا 
بازی خوانی  باقی می ماند و آن هم  نکته  فقط یک 

کالدرون در جریان بازی است.

 مصطفی کارخانه سرمربی اسبق تیم ملی والیبال با حضور در 
والیبال  ملتهای  لیگ  در  ایران  حضور  آنالیز  به  بخیر«  صبح  »سلام 

پرداخت و همچنین درباره مسایل مختلف دیگری صحبت کرد.
ملت  لیگ  مسابقات  از  والیبال  ملی  تیم  حذف  درباره  کارخانه 
پایین هایی دارد. ما کارنامه  بالا و  اظهار کرد: »ورزش حرفه ای  ها 
درخشانی داشتیم و در بین ۱6 تیم به عنوان تیم دوم وارد مرحله 
دوم شدیم. البته ما هر دو بازی را در مرحله دوم باختیم ولی یادمان 

نرود این 6 تیم، برترین های دنیا هستند و بالاتر از ما اوت شدند.«
وی تاکید کرد: »ما در مرحله اول مسابقات بسیار عالی بودیم، 
در مرحله دوم ست اول مسابقه مقابل لهستان عالی بودیم و بی نقص 
بازی کردیم اما استراتژی مان در ست دوم به بعد باید تغییر می کرد. 
بیشتر بازی دست امیر غفور و فیاضی بود و کمتر سرعتی عمل کردیم. 

در ست دوم باید بیشتر به کار سرعت می دادیم.«
سرمربی اسبق تیم ملی والیبال تصریح کرد: »وقتی قرار است ما 
با تیم های بزرگ دنیا طرف باشیم باید از همه ظرفیت ها و قابلیت ها 
استفاده کنیم. کادر فنی ما باید از همه تجربیات استفاده می کرد. رییس 
فدراسیون آقای داورزنی قرار بود به این مسابقات برود و حضور او به عنوان 

رییس می توانست تاثیرگذار باشد اما نبود او یک خلا بود.«
کارخانه یادآور شد: »وقتی در اتوبان با سرعت بالا می روی و احساس 
خطر می کنی، باید پایت را روی گاز بگذاری و سرعت را کم کنی. وقتی 
می بینیم حریف دارد 7 امتیاز پشت سر هم می گیرد باید جلوی او را 

بگیریم نه اینکه با همان شیوه قبلی جلو برویم.«
بررسی عملکرد تیم ملی والیبال از نگاه مصطفی کارخانه

قرار  برزیل  مقابل  باخت  یک  از  پس  ما  اینکه  به  اشاره  با  وی 
گرفتیم، ادامه داد: »البته خود برزیلی ها هم بازی اولشان را به لهستان 
باخته بودند. به هر حال باید فکر آینده کرد و چیزی که برای آینده 
اهمیت دارد، این است که همه ظرفیت های والیبال ما این نیست و 

بالاتر از این است.«

این مربی والیبال گفت: »اگر می خواهیم بمانیم و به جایگاه بالاتر 
برویم باید کارهای سخت انجام بدهیم. ما در سرویس های پرشی و با 
شتاب بالا نسبت به تیم های دیگر ضعیف هستیم. اگر بتوانیم قابلیت 
های بازیکنانمان را به این سرعت و شدت برسانیم، موفق تر خواهیم بود.«
کارخانه با بیان اینکه این بازی ها تمام شد و حالا برای آینده 
باید تلاش بیشتری کرد، افزود: »اگر روزی ۱ درصد پیشرفت کنیم  
در سال 365 درصد پیشرفت می  کنیم. ما ۱6 بازی را با یک شیوه 
جلو بردیم و دستمان رو شده بود. معروف و موسوی و غفور و فیاضی 
و حضرت پور سرمایه های والیبال ما هستند و 5۰ سال زمان می برد 
که دوباره کسانی مثل سعید معروف و محمد موسوی شکل بگیرد، 
اند و نمی شود به  این ها به تکامل رسیده  تا  این همه هزینه شده 
راحتی کنارشان گذاشت. البته اگر پشتوانه ما قوی تر بود اوضاع فرق 

می کرد.«
اقدامات مورد نیاز برای موفقیت تیم ملی والیبال در آینده چیست؟

تیم  با  امسال  بوده  قهرمان  که 8 سال  »ایتالیا  یادآور شد:  وی 
جوانش آمده بود. ما هم اگر تیم ششم شویم مبلغی یورو به ما می 

دهند و این پشتوانه تیم خواهد بود.«
این والیبالیست پیشکسوت با تاکید بر اینکه مسابقات بعدی به 
فاصله یک ماهه پشت سر هم برگزار می شوند، تاکید کرد: »تیم ملی 
باید اهم و اخر کنند تا به المپیک برسیم و انتخابی المپیک سخت 
تر از خود المپیک است. البته ما همواره با تیم های قدرتی راحت تر 

هستیم و دفاعمان بهتر می شود.«
کارخانه ادامه داد: »مردم ما آنقدر فهیم هستند و خاطره خوب 
از والیبال دارند که با بینش خوب تحلیل می کنند و می فهمند. ما 
مسابقات قهرمانی آسیا را در تهران با تیم جوانانمان هم می توانیم 
قهرمان شویم اگر نشویم هم که کسی ایراد نمی گیرد. بنابراین بهتر 
است انرژی بازیکنانمان را برای بازی های حساس تر و مسابقات مهم 
تر نگه داریم. قهرمانی آسیا یک امتیاز دارد و المپیک ۱۰ امتیاز دارد. 

امید و نوجوانان خوب داریم. چرخه خوبی است و  ما تیم جوانان و 
امیدوارم آینده والیبال تضمین شده باشد.«

وی همچنین با اشاره به علاقمندی اش به فوتبال گفت: »من 
را  فوتبال  هستم  آنجا  اهل  که  ورامین  از  و  بودم  فوتبالی  خودم 
شروع کردم، همچنین بسکتبالیست هم بودم. من ۱9۰ قدم بود و 
85 سانت هم می پریدم و در فوتبال موفق بودم.« وقتی مجری از 
او پرسید پس بالای سر علی دایی هم سر می زدید با خنده پاسخ 

داد: »بله چون قدم بلند بود.«
من  گفت:  هستم  پرسپولیسی  اینکه  بیان  با  والیبال  مربی  این 
با  و  بازی می کردم  والیبالی شدم. دفاع آخر  بعد  بودم  فوتبالی  اول 
و...  آبادی  فتح  پرویز مظلومی، غلام  چهره هایی چون علی جباری، 

همبازی بودم.«
او درباره فوتبالی هایی که والیبالی هستند گفت: »فرهاد و فرزاد 
مجیدی پیش من در پارچین برای تمرین والیبال می آمدند و من 
اند. فرهاد  الحمدالله موفق شده  را به سمت فوتبال هل دادم و  آنها 
مجیدی یکی از محبوب ترین فوتبالیست های ایران است و هنوز با 

هم در ارتباط هستیم.«

گلایه های ناتمام آذری؛ می خواهند 
حذف شویم

ذوب آهن تنها تیم باقی مانده ایرانی در لیگ 
با هدایت  بار  قهرمانان آسیا است. تیمی که یک 
چون  بازیکنانی  درخشش  و  زاده  ابراهیم  منصور 
محمد رضا خلعتبری به دیدار پایانی این مسابقات 
راه پیدا کرد. سعید آذری در تازه ترین یادداشتی که 
در صفحه شخصی اش منتشر کرده به عدم پرداخت 
مطالبات باشگاه ذوب آهن از سوی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا اشاره کرده و هم چنین قصه تکراری 
سه بازیکن سرباز ذوب آهن که در پادگان هستند 
و احتمالا قادر به همراهی این تیم در بازی با ذوب 
می  آذری  سعید  یادداشت  بود.در  نخواهند  آهن 
خوانیم:» زمین و زمان متحد شده اند تا ذوب آهن 
عربستان،  عربستان،  عربستان،  الاتحاد  مقابل  در 
عدم  شاهکار  ترین  تازه  شود.  حذف  سعودی 
پرداخت مطالبات ذوب آهن توسط کنفدراسیون 
فوتبال آسیاست، در فدر اسیون فوتبال ما هم هیچ 
تلاشی برای کمک به ذوب آهن نمی شود،.از سویی 
با تمام توان تلاش می شود سه بازیکن ارزنده ذوب 
را که در تبریز در پادگان هستند آنجا نگهدارند تا 
نقل و انتقالات تمام شود و هر روز شایعه ای جدید 
می سازند. فریادمان و تلاشمان به جایی نمی رسد، 
مانده ایم این همه حجم بی توجهی چگونه می 
تواند علیه تنها نماینده ایران در لیگ قهرمانان آسیا 
هم سو تلاش کنند برای حذفش از بازیهای حذفی. 

شما بگویید راه حل چیست؟«

آخرین خبر در مورد افزایش سهمیه بازیکن
را  طرحی  لیگ  سازمان  رییسه  هیات   
به  بازیکن  دو  اساس  این  بر  که  کرده  مصوب 
زیر  سهمیه  به  بازیکن  دو  و  بزرگسال  سهمیه 
۲5 سال اضافه می شود و اگر با یکی از این ها 
مخالفت شود دو بازیکن به سهمیه زیر ۲3 سال 
اضافه می شود. در حال حاضر تیم ها می توانند 
۱8 بازیکن بزرگسال، 3 بازیکن زیر ۲5 سال و 9 
بگیرند. سازمان  بازیکن زیر ۲3 سال در اختیار 
لیگ این طرح را به دنبال درخواست باشگاه ها 
البته همان طور که اشاره  مصوب کرده است و 
هیات  که  شد  خواهد  اجرایی  صورتی  در  شد 

رییسه فدراسیون فوتبال آن را مصوب کند.
نقل  کمیته  مدیر  زاده،  محمود  فریبرز 
طرح  این   « گوید:  می  باره  این  در  انتقالات  و 
فدراسیون  رییسه  هیات  اعضای  سوی  از  هنوز 
تیم  اساس  این  بر  و  است  نشده  فوتبال مصوب 
ها باید بر مبنای قوانین قبلی تیم خود را آماده 
حضور در بازی ها کنند. این را دوباره تاکید می 
کنم. جالب است بدانید باشگاه ها در حالی این 
درخواست را مطرح کرده اند که معدل استفاده 
از بازیکن در فصل گذشته بین ۲۰ تا ۲۲ بازیکن 
بوده، در حالی که تیم ها 3۰ بازیکن در اختیار 
داشتند. به واقع تیم ها در فصل گذشته از همه 
توانمندی های خود بهره نبرده اند و در چنین 
شرایطی برای جذب بازیکنان بیشتر درخواست 

داشته اند.«

3 امضا برای نهایی شدن فهرست تیم 
استراماچونی

 مدیران استقلال هر چند این روزها بیشتر 
تمرکز خود را روی موضوع پئیچ گذاشته اند اما 
روند نقل و انتقالاتی این باشگاه متوقف نشده و 
با  تا  بررسی است  اکنون در حال  پرونده هم   3
کسب 3 امضا، فهرست استقلالی ها برای فصل 

جدید تکمیل شود.
که  است  بازیکنی  اولین  کریمی  علی 
قرارداد  تمدید  با  دارند  تصمیم  ها  استقلالی 
و  کنند  آسوده  زمین  مرکز  از  را  او، خیال خود 
بازیکن  این  به  را  خود  علاقه  نیز  استراماچونی 
با تماس تلفنی اعلام کرده و به نظر می رسد با 
توجه به منتفی شدن ترانسفر او، باید کریمی را 

استقلالی دانست.
این  جدید  خریدهای  اما  دیگر  بازیکن  دو 
تیم هستند؛ رضا اسدی به عنوان سهمیه پایانی 
لیگ برتری استقلال مورد نظر باشگاه است و با 
البته  و  چشمی  وضعیت  شدن  قطعی  به  توجه 
مصدومیت باقری، استقلالی ها همچنان به دنبال 
جذب او هستند و این بازیکن می تواند پرونده 

خرید های داخلی آبی ها را ببندد.
بازیکنی  دیگر  ایتالیایی  پوچارلی  مانوئل 
استقلال  به  را  او  خارجی  های  رسانه  که  است 
بازیکن  این  رسد  می  نظر  به  و  کردند  وصل 
تا  بود  خواهد  ها  آبی  خرید  آخرین  و  دومین 
فهرست  بازیکن،  این  قرارداد  امضای  در صورت 

استقلال تکمیل شود.
دفاع  یک  جذب  درباره  هایی  شنیده  البته 
با  اما آبی ها  چپ در استقلال شنیده می شود 
توجه به مذاکره با اسدی، اولویت آخرین خرید 
قرار  زمین  مرکز  در  ها  برتری  لیگ  از  را  خود 

داده اند.

امیری: می دانستم باید به پرسپولیس برگردم
 وحید امیری بازیکن فصل گذشته ترابزون 
اسپور پس از فسخ قرارداد با این تیم، روز گذشته  
در  ساله  دو  حضور  برای  پرسپولیس  باشگاه  در 

جمع سرخپوشان به توافق رسید.
این بازیکن پس از خروج از باشگاه در جمع 
خبرنگاران در مورد عقد قرارداد با تیم سابق خود 
توانستم برگردم به خانه  گفت: خدا را شکر که 
ام. همه می دانند که پیشنهاداتی داشتم ولی به 
هیچ جا پیشنهاد مالی ندادم، چون می دانستم 

باید برمی گشتم اینجا.
وی با اشاره به اینکه چرا فرآیند بازگشتش 
مقداری  اگر  افزود:  شد،  طولانی  پرسپولیس  به 
با  قراردادم  که  بود  این  خاطر  به  کشید  طول 
تیم ترکیه ای باید تمام می شد و خیالم راحت 
بازگشتم.  که  خوشحالم  خیلی  الان  شد.  می 
خوشحال  را  هواداران  بتوانیم  دوباره  امیدواریم 
همیشه  که  پرسپولیس  خدا  امید  به  و  کنیم 

جایگاهش بالا بوده را نگاه داریم.
وحید امیری بازیکن ملی پوش پرسپولیس 
تیم  تمرینات  به  امروز  از  کرد  عنوان  پایان   در 

ملحق خواهد شد.

مدیرعامل تراکتور: شکاری را بدون 
مطالعه جذب نکردیم

بخش  اینکه  بیان  با  صادقیان  غلامرضا 
رسانه ای تراکتور را توسعه می دهیم، اظهار کرد: 
می خواهیم با انتشار اخبار و مصاحبه های مختلف 
هواداران را راضی و با نشاط نگه داریم. ما تراکتور را 
به آن جایگاه واقعی مورد انتظار هواداران می رسانیم 
و در کنار کادرفنی و بازیکنان، تیم خبری و ستادی 
باشگاه هم زحمت می کشد تا هواداران به عنوان 

مهمترین رکن باشگاه راضی باشند.
وی در خصوص وضعیت اشکان دژاگه، بیان 
کرد: مشکلی بابت بازگشت دژاگه نداریم و این 
بازیکن از هفته دوم تمرینات تیم در ترکیه، به 
اردوی تراکتور اضافه می شود.مدیرعامل باشگاه 
استوکس،  و  اروین  شرایط  خصوص  در  تراکتور 
با تراکتور قرارداد دارند و  بازیکن  گفت: این دو 
باشگاه در قبال این بازیکنان به تعهداتش عمل 
کرده است و مکاتبات لازم با فیفا انجام می شود.

وی در رابطه با برنامه ریزی برای تسهیل ورود و 
خروج هواداران به ورزشگاه، اظهار کرد: به دنبال 
جلب رضایت هواداران هستیم و کارت هواداری 
الکترونیکی صادر خواهد شد، ضمن اینکه امروز 
از مسیر ورود هواداران به ورزشگاه بازدید کرده و 
پیشنهاداتی برای مسئولان امر در زمینه تسهیل 
تا  داریم  )ره(  امام  یادگار  ورزشگاه  به  ورود  در 
هواداران در کمترین زمان ممکن وارد ورزشگاه 
بنشینند. علاقه شان  مورد  صندلی  روی  و  شده 
جذب  خصوص  در  تراکتور  باشگاه  مدیرعامل 
حقوقی  و  فنی  مشاوران  گفت:  شکاری«،  »رضا 
مسائل  همچنین  و  بازیکن  انتخاب  در  باشگاه 
و  می دهند  نظر  قرارداد  انعقاد  پیرامون  مختلف 
قرارداد  انعقاد  به  نسبت  لازم  بررسی های  بدون 
کنار حفظ  در  ما  داد:  ادامه  نمی کنیم.وی  اقدام 
مسعود  همچون  باتجربه  و  بزرگ  بازیکنان 
دژاگه  اشکان  و  حاج صفی  احسان  شجاعی، 
که  چرا  هستیم؛  تیم  در  جوان گرایی  دنبال  به 
بازیکنان  و  بوده  هجومی  دنیزلی  آقای  تفکرات 
در  دقیقه   9۰ می توانند  بالا  کیفیت  با  و  جوان 
اختیار تیم باشند و برنامه های تاکتیکی سرمربی 
جذب  در خصوص  وی  کنند.  اجرا  زمین  در  را 
بازیکنان خارجی، گفت: کمیته فنی باشگاه برای 
پست های مختلف، کارنامه بیش از ۱۰۰ بازیکن 
بررسی  را  ایران  در  بازی  سابقه  بدون  خارجی 
کرده است؛ حتی مسائل اقلیمی را نیز در انتخاب 
آنها بررسی می کنیم.مدیرعامل تراکتور در رابطه 
با پرونده »محسن فروزان« گفت: باشگاه تراکتور 
به  ما  و  کند  می  رسانی  اطلاع  را  قطعی  اخبار 
جایی  تا  تراکتور  باشگاه  حقوقی  مسئول  عنوان 
که از دستمان بر می آید موضوعات را  پیگیری 
در  نشود.وی  پایمال  باشگاه  حقوق  تا  می کنیم 
پاسخ به این سئوال که آیا نفر جدید به کادرفنی 
به  دنیزلی  آقای  گفت:  می شود؟  اضافه  تراکتور 
ادامه  نفرات  همین  با  فعلًا  که  داده  اطلاع  ما 
و  بازیکنان  تمامی  کرد:  تأکید  می دهد.صادقیان 
دنیزلی  آقای  مستقیم  نظر  با  کادرفنی  اعضای 
جذب شده اند و ایشان تصمیم گیرنده نهایی در 

خصوص مسائل فنی تیم هستند.
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